
CIRKJEO'KRIiI

5tevilka:
Datum:

90o-1/20L6-2
29.2.20t5

ZAP'SNIK
2. redne seje Sveta 5ole 05 Cerklje ob Krki, ki je bila v ponedeljek, 29.2.2OL6v

zbornici 05 Cerklje ob xrti

Zadetek: 18.00

Prisotni: Nena Udovia, Matej Baznik,, Katja Mladkovid, Jernej Kostrevc, Janja Leskovar, Urika Jekler,

Tanja Lekii, Martina Gramc, dr. Stanka Preskar, Sandra Glogov5ek, Helena Zokalj

Opraviieno odsotni: Franc Butara, Katja Mavrin, Aleksander Gajski

Tanja Lekia ob uvodnem pozdravu nova dlana sveta Sole in ostale prisotne. Ugotovi sklepdnost na seji.

V nadaljevanju predstavi dnevni red:

1. Pregled in potrditev zapisnika 1. redne seje, 1.,2.,3. in 4. dopisne seje.

2. Letno poroiilo za leto 2015.

3. Osnutek finan6nega nairta za leto 2016.

4. Seznanitev s poroiilom inventurne komisije.
5. Samoevalvacijsko poroiilo v. d. ravnateljice.
6. Ocenjevanje delovne uspeSnosti v. d. ravnateljice.
7. Razno.

sklep 5t, 9OO-1/2016-2-1: Prisotni soglasno z dvigom rok potrdijo predlagan dnevni red.

K 1. toiki: Zapisniki 1. redne seje, L., 2., 3. in 4. dopisne seje so bili posredovani skupaj z vabilom

po elektronski poiti.

Sklep 5t. 900-1/2016-2-2: Prisotni soglasno z dvi8om rok potrdijo zapisnike 1. redne seje, 1.,3. in

4. dopisne seje.

Nena Udovii opozori, da je pri zapisniku 2. dopisne seje napadno navedeno, da se ni udeleiila

seje, ravno tako je napaino navedeno skupno Stevilo sodeluioiih. Zapisnik bo popravljen in

naknadno podan v potrjevanje dlanom Sveta zavoda.

K 2, toiki: Tanja Leki6 preda besedo ravnateljici dr. Stanki Preskar in raiunovodkinji Silvi Medveiek.

Ravnateljica predstavi glavne sestavine letnega poroiila OS Cerklje ob Krki, kije vezano na obdobje od

1.1.2015 do 3f.L2.20f5. Gradivo je bilo posredovano po elektronski poiti. Porofilo je sestavlieno iz

vsebinskega dela in finandnega porodila v skladu z zakonodajo (v prilogi).

Stran 1 od 4



Ravnateljica omeni, da se s 1.3.2016 v vrtcu Pikapolonica pri OS Cerklje ob Krki odpira nov polovidni

oddelek predSolske vzgoje.

Silva Medveiek predstavi finanini del poroiila. V letu 2015 je bilo 1.460,84 € preseika prihodkov, za

katerega predlaga, da se nemni v nakup osnovnih sredstev.

Mateja Baznika zanima za kaj todno bi namenili ta preseiek prihodkov. Janja Leskovar pove, da se je v

lanskem letu zelo malo didaktidnega materiala nabavilo, predvsem zaradi selitve na nadomestno

lokacijo.

Sklep 5t. 900-1/2016-2-3: Prisotni soglasno z dvigom rok potrdijo, da se preseiek prihodkov v viiini
1.450,84 € nameni kot vir za nakup osnovnih sredstev.

Sklep 5t. 900-1/2016-2-4: Prisotni soglasno z dvigom rok potrdiio Letno poroiilo za leto 2015.

K 3. toiki: Ravnateljica predstavi osnutek finaninega nairta za leto 2016. Osnutek je zato, ker 5e nismo

dobili kondnih navodil za izdelavo nadrta s strani Ministrstva za izobraievanje, znanost in Sport ter

Obdine Breiice. Osnutek finandnega nadrta je izdelan na podlagi sistemizacije. Prisotne vpraSa ali se

strinja.jo s tem, da se finandni naart za leto 2016 sprejme preko dopisne seie, v primeru, te ne bi prislo

do bistvenih sprememb. V nasprotnem primeru bi bila redna seja z natandnejiimi pojasnili.

Silva Medveiek pove, da je v 1. delu vsebinska predstavitev 5ole, poslovanja, sledi kronoloiki potek

izdelave finandnega naarta.

Ostanek prihodkov se ne predvideva, predvidevajo se osnovna sredstva za nemoten potek vzgolno

izobraievalnega dela, vzdrievalna dela bodo zaradigradbenih del osnovna.

Sklep it. 90G1/2015-2-5: Prisotni soglasno z dvigom rok potrdijo osnutek finantnega poroaila za leto

2016, konten finanini nairt bo dan v potrditev preko dopisne seie, v primeru vetiih sprememb bo

sklicana redna seja z dodatnimi pojasnili.

K 4, toiki: Ravnateljica predstavi porodilo inventurne komisije {v prllogi). Zaradi spremenjene lokacije

delovanja je porodilo obse:nejie. Nekaj osnovnih sredstev je moralo iti v prodajo. Obaina Breiice, ki je

financer investicije novogradnje 3ole, je podala navodila o tem. Osnovna sredstva so bila najprej

ponu.iena delavcem !ole, v drugem krogu pa je bilo nekaj stvari prodano tudi zunanjemu ponudniku.

Z odloaitvijo o novogradnji je bilo definirano, kar ne pride ved v poitev v novi soli. Osnovna sredstva,

ki so 5e uporabna so bila prestavljena v zaaasno lokacijo iole in v skladiSae Vojainice Jerneja Molana

cerkl.ie ob Krki. Ravnateljica pove 5e, da je stara Sola v Buiedi vasi, na podlagi dogovora z obaino

Breiice, pre5la v upravljanje obdini.

sklep it. 900-1/2016-2-6: Prisotni soglasno z dvigom rok potrdijo poroiilo inventurne komisije za

leto 2015.

Silva Medveiek zapusti sejo ob 18.30 uri.

K 5. toiki: sandra GlogovSek, ki je bila v iasu od 10.3.2015 do 31.8.2015 vrSilka dolinosti, predstavi

samoevalvacijsko poroiilo v katerem je izpostavila kljudne dejavnike, ki bi jih bilo potrebno izboljiati

za boljio kakovost izobraievanja(v prilogi).

V pripravije nov anketnivpraSalni o zadovoljstvu s storitvami, ki jih izvaja 5ola. Meni, da je pomembno

starie vkljuditi v delovanje iole.

Tania Lekii in ravnateljica se zahvalita Sandri Glogoviek za dobro opravljeno delo v iasu mandata

vriilke dolinosti ravnatelja Oi Cerklje ob Krki. V tem iasu je postavila dobre temelje za uspeino
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nadaljevanje dela 3ole. Ravnateljica je imenovala Sandro Glogovsek za svojo namestnico v aasu

odsotnosti. Ravnateljica pove !e, da je Sola izoblikovala tim za razvojno nadrtovanje in tim za kakovost,

ln sicer z namenom izboljSanja poslovanja 5ole. samoevalvacija bo v prihodnje vezana na daljse

obdobje, verjetno na 3 leta. 5 strani Ministrstva za izobraievanje, znanost in Sport bodo pripravljeni

enotni kazalniki, Sole pa bodo lahko tudi svoje.

K 6, toiki: Tan.ia Lekii prosi Sandro Glogovlek in ravnateljico, da za krajii aas zapustita sejo, da dlani

Sveta Sole izvedejo ocenjevanje vriilke dolinosti ravnatelja OS Cerklje ob Krki za aas od 10.3.2015 do

31.8.2015.

Tanja Lekii predlaga najviSjo oceno, saj je v teikem obdobju (selitev, neizkuienost na poloiaju

ravnateljice,...) naredila ogromno.

Sklep it. 900-1/2016-2-7: Prisotni soglasno z dvigom rok sprejmejo 100% oceno delovne uspeinosti
vriilke dolinosti ravnatelia oS cerklje ob Krki, Sandre GlogovSek, v iasu od 10.3.2015 do 31.8.2015.

K 7, totki: Ravnateljica pove, da se je pokazala potreba po prisotnosti fistilk tudi v dopoldanskem dasu.

Ravnateljica je poskusila s tem in izkazalo se je za udinkovito. Tudi na drugih Solah imajo takino prakso.

Ker je v letnem delovnem nadrtu todno naveden delovni aas distilk, ravnateljica, ki je odgovorna za

kvalitetno kakovostno izpeljavo dela, predlaga, da se sprejme sklep, da je ena aistilka v ioli prisotna v

dasu od 9. do 17. ure. Dvema aistilkama taklen delovnik zelo ustreza.

Sklep 5t. 900-Ll2o16-2-8: Prisotni soglasno z dvigom rok potrdijo spremenjen delovni ias tistilk
oziroma drugih administrativno tehnitnih delavcev, ki bi bil prilagodljiv glede na potrebe, ki se v

doloEenem trenutku pojavijo.

Ravnateljica in Sandra Glogoviek zapustita sejo ob 19.05 uri.

Tanja Lekii dlanom predstavi predlog, da bi spremenili status pogodbe o zaposlitvi ravnateljici, in sicer

iz doloden ias v nedoloden das. Mandat za ravnateljico tu ni predmet razprave. Svoj predlog

argumentira z njenimi delovnimi sposobnostmi in ugledom. Janja Leskovar se pridruZi mnenju. Pove

3e, da se je o tem pozanimala v pravni slu:bi, kjer so ji zagotovili, da ima svet Sole to pristojnost. Sledi

razprava. Matej Baznik se vzdrii mnenja, saj je 5e ne pozna tako dobro. Katja Mladkovid pove, da je

opazila pozitivne spremembe v iasu njenega ravnate ljeva nja. Jerneja Kostrevca zanima, kako se lahko

zaposleni kar odlodijo, da :elijo ravnateljico za nedoloden aas Pojasnjeno mu je, da ima Svet Eole

pristojnost, da spremeni delovno razmerje iz dolodenega v nedoloien das in o tem Slasujejo alani Sveta

!ole. lernej Kostrevc predlaga sestanek vseh alanov Sveta Sole za odlodanje o spremembi pogodbe iz

doloden v nedoloden das. Mate.i Baznik in Jernej Kostrevc imata pomisleke o tem, ali so ilani Sveta iole
kompetentni za odlodanje o tem.

Tanja Lekii prisotne pozove k h glasovanju o spremembi pogodbe o zaposlitvaza ravnateljico iz doloien

v nedoloden ias. 6 alanov Sveta Sole se strinja.io s predlogom, 2 se vzdriita glasovanja.

Sklep 5t. 900-1/2016-2-9: Prisotni z veiino glasov za (6 glasov za, 2 vzdriana), potrdilo predlog, da se

ravnateljici dr. Stanki Preskar spremeni status pogodbe o zaposlitvi iz doloien v nedoloten ias.

Jerneja Kostrevca zanima moinost najema telovadnice tudi dez vikend. Tanja Lekii in Urika Jekler

predtagata posredovanje vpraianja s strani Sveta stariev Slede te tematike.

UrSka Jekler ob 19.25 uri zapusti sejo.

Nena Udovid pove, da je opazila, da spletna stran Sole ni aiurirana (stara imena in Stevilo zaposlenih,...).

Zanima jo tudi objava o pridobljenih denarnih sredstev od prireditev (Poi z menoj, bazar,...) na spletni

stani sole. Janja Leskovar pove, da so bili prihodki namenjeni v Solski sklad. Ob tem naprosi ilane za
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predloge morebitnih donatorjem za pridobitev denarnih sredstev v Solski sklad. Pove tudi, da je bilo v

letoSnjem tolskem letu ie veliko prispevkov iz Solskega sklada za prevoze uiencev, 5olo v naravi,...

Mateja Baznika zanima ali se ocena udenca pridobljena na nacionalnem preverjanju znanja uposteva

enako kot redne ocene. Tanja Lekii pove, da to po zakonodaji ni moino.

Zanima ga tudi, zakaj uditelji otroke poSljejo domov z domado nalogo, saj ni prepridan da znajo vsi star5i

pravilno pomagati otroku pri domaii nalogi. Predlaga, da otroci domaCe naloge naredijo v Soli skupaj

z uiitelji. Ocena domaie naloge otroka, ki nalogo naredi doma ni realna ocena otroka ampak ocena

starSa.

Zakljuieno: 19.55

Zapisala:

Helen/Zokali
Posrl6vna sekretarka
/ /'1q1

U

Tanja Leki6

Predsednica Sveta !ole
..-.--

iaqu {wo
"4

Prlloge:
Vabilo
Lista prisotnosti
Letno poroiilo za leto 2015
Osnutek finanlnega natrta za leto 2016

Poroiilo inventurne komisije
samoevalvacijsko porodilo v. d. ravnateuice
Ocena delovne uspeinostiv. d. ravnateliice
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